
Protokół Nr  26/09 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej  

w dniu  15 grudnia 2009 r. 
 
Obecni wg załączonej listy. 
Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej 
 
Tematyka  Komisji:  

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie budżetu Miasta na 2010 rok.
3. Przyjęcie  planu pracy Komisji na 2010 rok. 
4. Zamknięcie posiedzenia. 
 

Ad 1  

 Posiedzenie o godz. 1400 „otworzył i prowadził” przewodniczący Komisji – Stefan 

Purol. Komisja przyjęła przedstawiony porządek i protokół z poprzedniego posiedzenia, 

głosując: za-4 (jednogłośnie).   

 

Ad 2 

Komisja rozpatrzyła  i zaopiniowała projekt uchwały w sprawie budżetu Miasta na 2010 rok. 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
T.Szwed – pytał czym spowodowana jest zmniejszona dotacja na dodatki mieszkaniowe? 
Skarbnik – odpowiedziała, że tendencją zmniejszania się osób. 
S.Purol – pytał o składki na Dorzecze Parsęty i obsługę długów? 
Skarbnik – wyjaśniła, że ośrodek w Lipiu to jednostka budżetowa, koszty duże. Na Lipie był 

zaciągnięty kredyt o czym Miasto nie wiedziało i będzie jeszcze spłacany przez 10 lat. 
Gmina Białogard procesuje się ze Związkiem MiG  Dorzecza Parsęty. Burmistrz Karlina 
poinformował, że ciągnęli sieć gazową i w ramach ZMiG Dorzecza Parsęty podciągnęli tą 
sieć a Burmistrz nie chce zapłacić. Gmina Białogard poinformowała, że jeśli Gmina 
Białogard wygra to ZMiG Dorzecza Parsęty będzie musiał zapłacić, a w tym Białogard. 
Związek narobi długów a Miasto będzie musiało płacić solidarnie.  

B.Stanczewski - poprosił przedstawicieli Dorzecza Parsęty o przygotowanie analizy w 
zakresie odpłatności Miasta na Związek MiG DP. 

Wniosek: Zwrócić się o materiały w tej sprawie, czy nasz udział finansowy w Związku 
rekompensuje prowadzone inwestycje w Białogardzie. 

 
       Komisja Budżetu i Finansów Rady Miejskiej po zapoznaniu się z projektem budżetu 

Miasta Białogard na 2010 rok wraz z autopoprawkami Burmistrza Miasta oraz opiniami 

komisji merytorycznych  Rady  Miejskiej,  stanowiącymi  załącznik  do  pisma  zaopiniowała  

p o z y t y w n i e  przedstawiony projekt w głosowaniu: za-4 , przeciw-1 , wstrzymało się-0 
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Ad 3 
Plan pracy Komisji na 2010 rok. 

Radny B.Stanczewski zgłosił, aby dopisać następującą poprawkę do planu pracy: 

„Ocena zasadności przynależności do Związku Miast i Gmin Dorzecza Parsęty w kontekście 

finansowym i współfinansowania zadań.” 

Komisja przyjęła załączony projekt planu pracy na 2010 rok, głosując za-5 (jednogłośnie).  

 

Radni zapoznali się z następującymi pismami stanowiącymi załączniki do protokołu: 
- pismem Pani A.Teluk-Lenkiewicz, 
- pismem Pana E.Trzeszczkowskiego, 
- pismem BF.3020/33/09. 

 

 
Ad 4 
 Po wyczerpaniu tematyki o godz. 15.20  zakończono posiedzenie.  
Protokołowała: Małgorzata Zimmer 

 

        Przewodniczący  Komisji 

                    Stefan Purol  
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